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На иницијативу нашег Синдиката у петак, 27.маја 2016. године одржан је састанак у 
Министарству здравља коме су присуствовали проф. др Берислав Векић и шеф кабинета министра 
здравља Никола Пандрц и представници нашег синдиката из специјалних болница из Сијаринске Бање, 
Врањске Бање, Соко Бање, Нишке Бање и Рибарске Бање.  

Разговарано је о могућности приватизације бања. 
Представници министарства су изнели чврсте гаранције да без сагласности Министарства 

здравља није могуће било коју бању приватизовати, као и да је од стране Министарства здравља и 
Министарства за рад, запошљавање, борачка и социјална питања предата иницијатива Влади Републике 
Србије да се бање изузму из процеса приватизације који је у току. 

Министарство здравља је дало сагласност да се изврши приватизација Куршумлијске Бање и 
Бање Златар.  

Изнет је предлог да приватизација буде реализована кроз јавно - приватно партнерство у ком би 
држава задржала већинско власништво над бањама.  

О овом питању Републички одбор Синдиката ће заузети став, по предходно прибављеном 
мишљењу чланства запосленог у бањама. 
 

 


